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FIR - Fællesrepræsentationen for Idrætsforeninger i Rødovre 
 

Rødovre, den 1. december 2022 
 

Referat fra bestyrelsesmøde i FIR torsdag d. 8. september 2022 i Orients klubhus. 
 
Deltagere: Karin, Lone, Ann, Poul, Daniel og Preben. 
 
1. Godkendelse   b- møde d. 4. august: Godkendt. 
 
2. Siden sidst:  
 

 Evt. møde med aftenskolerne. Der skal ikke holdes møde med aftenskolerne. Vi 
forholder os til sagerne i FOU, og vi går ikke ind for forhøjet takster til 
aftenskolerne.  Besparelser foreslår vi 3 % på alle konti i FOU.(Grønthøsteren) 

 Team Rødovre: Nye fordelingsprincipper – Talentudvikling og Årets overraskelser. 
 Halfordelingsmødet d. 1.september: Et ok-møde med opfordring til at se fremad. 

Forvaltningen laver forslag, som forelægges senere på året i Udvalg og FOU. 
 Klage fra ROG/RH om timefordeling i indeværende sæson og ønske om 

nyt møde om disse. Vi afviser henvendelsen om møde, og Karin og Poul svarer at 
de må klage til Administrationen og eventuelt FOU. Poul og Karin svarer Peter og 
Rasmus. 

 Rapport om idrætsbyggeri: Er på vej, og forventes offentliggjort i oktober. 
Vores prioriteringer for anlæg i 2023 vedtaget i KFU. Afholdt møde med 
referencegruppen d. 22. august. Mest orientering. 

 Skaterhockey-hallen indviet d. 1. september. De skal dog selv lave 
omklædningsrum færdigt!! 

 
3. Afstemning om årets talent og leder:  

 Talent blev efter omafstemning Jacob Hansen Floorball. 
 Leder blev suverænt Helene Toftegård fra RS Volley med maksimum point fra alle. 

 
4. Forslag fra Daniel om nyt og mere overskueligt ansøgningsskema til anlægsønsker blev 
vedtaget uden rettelser. Poul  giver det herefter videre til reference-/arbejdsgruppen. 
 
5. Oplæg fra Poul om Inflationsudfordringen, og diagnose og kur for den frivillige idræt. 
De blev debatteret, og oplæggene er vores bidrag til FOU-konferencen  16/17 september 
som Poul fremlægger. 
 
6. Økonomi: Status: 30.000.- i kassen, og der er søgt det sædvanlige tilskud fra 
Rødovreordningen. Dykkerklubben har betalt kontingent – Fix får en sidste chance og 
basket meldes ud. 
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7. Møder:  
 

 Næste bestyrelsesmøde d. 1. december kl. 18.00 hos Karin til flæskesteg, 
 Spisemøde med forvaltningen d. 3.11. kl. 18.00 på Nuovo Italiano på Fortvej. Lone 

booker bord til antal personer, som Karin har tjek på. 
 
8. Eventuelt:  
 
 Tenna Terney stopper på Valhøjs idrætslinje, hvilket stopper processen med nye tiltag, 

Daniel ligger i forhandlinger med Mark om kunststofbane på Valhøj skole, 
 Rødovre Gymnasium kommer med i den næste halfordelingsrunde.  
 DGI vil fortsætte arbejdet med Rødovre kommune.  
 

 
 
 
 
 

 
 


